
VAMMAISNEUVOSTON KOKOUS 2/2014  PÖYTÄKIRJA 

Aika:  Keskivikkona 19.3.2014 klo 15.00–17.40 

Paikka:  kaupungintalo, keskushallinnon kokoushuone 2 krs. 

Osallistujat: Kemppainen Elina puheenjohtaja 

 Käsmä Vuokko varapuheenjohtaja 

  Palosaari Sisko Kuusamon Invalidit ry. 

Kokko Ellen  Hengitysyhdistys klo 16.35 

 Kähkönen Anna-Liisa Kuusamon sydänyhdistys ry. 

 Paasovaara Helvi poissa Koillismaan Kuuloyhdistys ry. 

 Nevala Veikko Oulun läänin Näkövammaiset ry. 

 Baas Pirkko poissa Kuusamon Kehitysvammaisten tuki ry. 

 Manninen Pentti Koillismaan Parkinsonkerho 

 Ervasti Hannu poissa Perusturvalautakunta 

 Kurvinen Anne Perusturvan toimiala 

 Lämsä Virpi poissa Kasvatus- ja sivistystoimi 

 Mankinen Mika poissa Yhdyskuntatekniikan toimiala 

 Liisa Hokkinen varajäsen Kuusamon Kehitysvammaisten tuki ry. 

Elvi Tornberg varajäsen Koillismaan Kuuloyhdistys ry. 

 Annikki Paloniemi Hoikun ta-johtaja 

 

1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja Elina Kemppainen avasi kokouksen ja toivotti jäsenet tervetulleeksi 

  

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus, edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Sovittiin, että jatkossa pöytäkirja 

tarkastetaan viikon päästä kokouksesta. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

4. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Liisa Hokkinen ja Vuokko Käsmä. 

 

5. Nilon koulun piha-alueen suunnitelmat ja Kirkkosaaren sillan suunnitelmat 

Jyrki Oikarinen esitteli Nilon koulun piha-alueen luonnoksia. Huhtikuussa suunnitelmat 

ovat yhdyskuntateknisen lautakunnan käsittelyssä. Jyrki Oikarinen mukaan kommentit 

otetaan mielellään vastaan, korjausehdotukset on helppo huomioida suunnitteluvaiheessa. 

Vammaisneuvoston mukaan suunnitelmat vaikuttavat hyviltä. Autoliikenne saadaan 

mahdollisimman vähäiseksi piha-alueella. Invapaikkoja pitää olla tarpeeksi ja molemmilla 

puolilla piha-aluetta, luiskien kaltevuudet pitää olla määräysten mukaiset. Jos suunnitelmiin 

tulee muutoksia, niin suunnitelmat tuodaan vammaisneuvostoon uudelleen. Piha-alueen 

valaistuksessa pitää huomioida näkövammaiset, suora valo kaikkein haitallisinta. 

 

Kirkkosaaren sillan suunnitelmia on muutettu. Luiskaa on saatu muutettua 10% 

kaltevuuteen, mutta RTK-kortiston mukaan pitää olla 5% kaltevuudella. Talvikunnossapito 

vaikuttaa myös kaltevuuteen ja kaltevuus talvikunnossa pitoon. Sillan kustannusarvio 

nousee suuremmaksi kuin varatut määrärahat täysin esteettömällä sillalla, koska sillan 

korkeus asettaa haasteita esteettömyydelle. Siltaa pääsee menemään avustajan kanssa. Sillan 

suunnitelmat ovat seuraavassa yhdyskuntateknisessä lautakunnassa 26.3.14.  



Siltasuunnitelmista vammaisneuvosto antaa lausunnon. Lausunto yritetään saada 

yhdyskuntateknisen lautakunnan seuraavan kokouksen käsittelyyn. Lautakunnan jäsenille 

laitetaan lausunto sähköpostitse. 

 

6. Vammaispoliittisen ohjelman laatimisen nykytila ja aikataulu 

Susanna Veteläinen esitteli vammaispoliittisen ohjelman luonnosta ja sen 

laatimisenprosessia. Tavoitteena on, että vammaispoliittinen ohjelma on valmis toukokuussa 

2014. Kaikkien tahojen mukaan ottaminen vammaispoliittisen ohjelman laaditaan, on saanut 

kiitosta Kuusamon ulkopuoleltakin. 

 

7. Seuraava vammaisfoorumi 24.4.14 

Vammaisneuvosto merkitsee tietoonsa saatetuksi seuraavan vammaisfoorumin ajankohdan. 

 

8. Liisa Hokkinen Kuusamon Kehitysvammaisten tuki ry. ja Pentti Manninen Koillismaan 

Parkinsonkerho kertovat yhdistyksistään. 

Siirretään seuraavaan kokoukseen. 

 

9. Muut esille tulevat asiat  

Seuraava vammaisneuvoston kokous on 22.5.14 klo 15.00. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.40. 

 

Kuusamossa 26.2014 

 

Elina Kemppainen   Anne Kurvinen 

puheenjohtaja   sihteeri 

 

Olemme tarkastaneet pöytäkirjan ja todenneet sen kokouksen kulun mukaiseksi. 

 

 

Liisa Hokkinen   Vuokko Käsmä 

pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 

 

 


